

Circular 1 Fair Opening Hours & Buyers' Registration

The detailed time schedule is shown as below:

Nov 3 (Fri)	12:00 nn - 8:00 pm	Open to trade only ¹
Nov 4 (Sat)	10:30 am - 8:00 pm	Open to trade only ¹
Nov 5 (Sun)	10:30 am - 6:00 pm	Open to trade and public ^{1&2}

¹ For Trade Visitors aged 18 or above only. On-site registration fee is HK\$100.

² Nov 5 is open to public by ticket admission (admission fee is HK\$200 per public visitor). Visitors under 18 will not be admitted.

Exhibitors are encouraged to remind your buyers* to pre-register for a buyer's badge via HKTDC International Wine & Spirits Fair website <http://www.hktdc.com/hkwinefair>

On-site buyer registration can be done at the following registration counters:

Fair Dates	Buyer Registration Counter Location	Buyer Registration Counter Opening Hours
Nov 3	Hall 3B Concourse	11:30 am - 7:30 pm
Nov 4	Hall 3B Concourse	10:00 am - 7:30 pm
Nov 5	Hall 3B Concourse	10:00 am - 4:30 pm

Remarks: Admission fee is HK\$100 per person for on-site registration.

* **Online registration is only for trade admission to the HKTDC Hong Kong International Wine & Spirits Fair.**

** **Visitors under 18 will not be admitted.**

*** **The Organiser reserves the right to verify the trade identity of registrants and to refuse admission to any registrants deemed inappropriate.**

Hong Kong Trade Development Council

通告 1 展覽會開放時間 及 買家登記

展覽會開放時間如下:

11月3日(星期五)	上午12時正 - 下午8時正	只開放予業內人士 ¹
11月4日(星期六)	上午10時30分 - 下午8時正	只開放予業內人士 ¹
11月5日(星期日)	上午10時30分 - 下午6時正	開放予業內及公眾人士參觀 ^{1&2}

¹ 只供 18 歲或以上的業內人士入場。現場買家登記費用為港幣一百元。

² 11月5日開放予 18 歲或以上公眾人士入場，費用為港幣二百元。

參展商可鼓勵業內買家*於香港國際美酒展網頁<http://www.hktdc.com/hkwinefair>預先登記，以申請買家證。

業內買家亦可於以下買家登記處辦理手續：

展覽日期	買家登記處位置	買家登記處開放時間
11月3日	展覽廳 3B 大堂	上午 11 時 30 分 至 下午 7 時 30 分
11月4日	展覽廳 3B 大堂	上午 10 時 至 下午 7 時 30 分
11月5日	展覽廳 3B 大堂	上午 10 時 至 下午 4 時 30 分

註：現場登記買家須付入場費為每位港幣 100 元。

* 香港國際美酒展網頁預先登記只供業內買家使用。

** 本展覽只供 18 歲或以上人士入場參觀。

*** 主辦機構有權覆核登記人士的業內身份及拒發入場證予大會認為不適當的人士。

香港貿易發展局